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PROTOKÓŁ Nr 49/2023 

posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej 

Rady Miejskiej w Wasilkowie, które odbyło się w dniu 20 czerwca 2023 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie 

 

Czas trwania posiedzenia: 15:39 – 17:29 

 

Posiedzeniu przewodniczył Andrzej Augustynowicz – Przewodniczący Komisji Ładu 

Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej Rady Miejskiej w Wasilkowie. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 10 Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą Załącznik nr 

1 do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz, 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz-Lenkiewicz, 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska, 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski, 

Zastępca Kierownika Wydziału BGGN Beata Grzegorczyk-Andrejczuk, 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wasilkowie Iwona Mocniak, 

Inspektor ds. dróg Tomasz Halicki. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz powitał obecnych i otworzył posiedzenie. 

Sprawdził kworum na podstawie listy obecności. Stwierdził, że obrady są prawomocne. 

Odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Informacja o stanie dróg i ulic w gminie. 

3. Analiza raportu o stanie gminy. 

4. Informacja o stanie realizacji inwestycji ujętych w budżecie gminy na 2023 r. 

5. Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad komisji. 

 

Porządek został przyjęty. 

 

Ad 2 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 2 porządku obrad – 

Informacja o stanie dróg i ulic w gminie. 

 

Inspektor ds. dróg Tomasz Halicki przedstawił informacje (załącznik nr 2 do protokołu) 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 
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Radna Magdalena Jakuć powiedziała, że na ul. Kaczorowskiego miały zostać przeniesione 2 

przystanki BKM. Piesi przechodzą przez ulicę nie po przejściu dla pieszych, co stwarza 

zagrożenie.  

 

Inspektor ds. dróg Tomasz Halicki – zostało wystosowane pismo do BKM z prośbą o 

likwidację przystanku, o którym mówi radna oraz oznakowanie i przyjęcie do rozkładu jazdy 

nowego przystanku. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski powiedział, że zwróciła się do niego mieszkanka 

Studzianek, która  ponownie poruszyła problem zjazdu w Zapieczkach. Mieszkanka prosi o 

wycięcie drzew w celu wykonania zjazdu. 

 

Burmistrz Wasilkowa Adrian Łuckiewicz – nie ma możliwości wycinki drzew ze względu 

na okres lęgowy ptaków. Powiedział, że przeanalizuje tę sprawę. 

 

Radny Janusz Kozłowski zapytał o drogę dojazdową do boiska w Osowiczach. Ze względu 

na budowę jeździ tam ciężki sprzęt, który spowodował rozpadliny. 

 

Inspektor ds. dróg Tomasz Halicki – wykonawca zobowiązał się, że po zakończeniu prac 

przywróci drogę do stanu pierwotnego. 

 

Radny Janusz Kozłowski – na odcinku drogi gminnej z Osowicz do ul. Lodowej w 

Białymstoku po deszczach są podtopienia asfaltu. 

 

Inspektor ds. dróg Tomasz Halicki powiedział, że to sprawdzi. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 3 porządku obrad – 

Analiza raportu o stanie gminy. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Ad 4 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 4 porządku obrad – 

Informacja o stanie realizacji inwestycji ujętych w budżecie gminy na 2023 r. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski przedstawił informację (załącznik nr 3 do 

protokołu). 

 

Radni w międzyczasie pytali o szczegóły dotyczące poszczególnych inwestycji. 

 

Ad 5 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 5 porządku obrad – 

Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 
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a) Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miejscowości Studzianki, gmina 

Wasilków, pomiędzy ulicą Spółdzielczą a Białostocką. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału BGGN Beata Grzegorczyk-Andrejczuk przedstawiła 

projekt uchwały. Obszar wskazany do objęcia planem, położony jest w zachodniej części 

obrębu geodezyjnego Studzianki, w sąsiedztwie składowiska odpadów, Punktu Selektywnej 

Zbiórki Odpadów Komunalnych dla Gminy Wasilków oraz terenów kopalni kruszywa.   Teren 

przeznaczony do opracowania planu miejscowego sąsiaduje od północy z drogą gminną – ul. 

Spółdzielczą, a od południa z drogą gminną – ul. Białostocką. Obejmuje obszar o powierzchni 

ok. 18,5 ha. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Mieszkaniec Gminy opowiedział się za tym, żeby miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego zakładał możliwość prowadzenia produkcji. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski powiedział, że mieszkańcy Studzianek są za tym, żeby 

na tym terenie nie było produkcji. Z racji tego, że jako radny reprezentuje tę społeczność, nie 

może zagłosować za planem w takiej formie. 

 

Mieszkanka Gminy – studium zabrania uciążliwej produkcji na terenie Studzianek. Zakazanie 

produkcji w mpzp uniemożliwi prowadzenie jakiejkolwiek działalności gospodarczej. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału BGGN Beata Grzegorczyk-Andrejczuk – teren objęty 

uchwałą intencyjną znajduje się na obszarach Natura 2000, w otulinie parku krajobrazowego 

Puszczy Knyszyńskiej, w związku z tym żadna inwestycja, która jest sprzeczna z zasadami 

ochrony przyrody, nie może być realizowana. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miejscowości Studzianki, gmina Wasilków, pomiędzy ulicą 

Spółdzielczą a Białostocką. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 3; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 4. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

b) Uchwała w sprawie zmian do budżetu gminy na 2023 r. 

c) Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków 

na lata 2023-2037. 



4 
 

d) Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na realizację inwestycji drogowych w 2023 r. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekty uchwał. 

I. DOCHODY - plan dochodów zwiększa się o  164 590 zł z tytułu: 

- dzierżawy terenów łowieckich - 700 zł, 

- wpływu odszkodowań za uszkodzone mienie -  22 141 zł, 

- odszkodowania za przejęte mienie - 5 197 zł, 

- kar umownych - 1 000 zł, 

- odsetek od nieterminowych wpłat - 30 000 zł, 

- dotacji refundującej wydatki funduszy sołeckich zrealizowanych w 2022 r. - 54 778 zł, 

- zwrotu niewydanych w 2022 r. dotacji - 32 032 zł, 

- refundacji wydatków realizowanych w ramach "Czystego powietrza" - 18 742 zł. 

II. WYDATKI - plan wydatków zwiększa się o   324 590 zł z tytułu: 

- wydatki na przedszkola z innych gmin, do których uczęszczają dzieci z Gminy Wasilków - 

76 753 zł, 

- oświetlenie uliczne - 78 000 zł, 

- oświetlenie boiska w Studziankach - 9 837 zł, 

- inwestycji pn. "Nawierzchnia asfaltowa ul. Białostockiej w Wasilkowie na odcinku od ul. 

Mickiewicza do wysokości boiska szkolnego - 120 000 zł, 

- dotacja Powiatowi Białostockiemu na "Budowę ścieżki pieszo-rowerowej w ciągu drogi 

powiatowej Nr 1428B na odcinku Wasilków - Dąbrówki - 40 000 zł. 

Przeniesienie z dz. 700 do dz. 010 w kwocie 10 000 zł dotyczy f. sołeckiego Sochoń, a kwota 

1 091 zł w dz. 700 - f. sołeckiego Dąbrówki. Przeniesienie kwoty 17 019 zł z dz. 926 do dz. 

900 dotyczy f. sołeckiego Wólki - zmiana klasyfikacji. 

Deficyt zwiększony o 160 000 zł zostanie pokryty kredytem. 

W wolnych środkach środki RFIL stanowią kwotę 483 789 zł. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt  uchwały w sprawie zmian do 

budżetu gminy za 2023 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 4; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 3. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków na lata 2023-2037. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 4; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 3. 

 



5 
 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na realizację inwestycji 

drogowych w 2023 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad 6 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 6 porządku obrad – 

Sprawy różne. 

 

Radny Karol Krakowiecki powiedział, że mieszkańcy zgłosili mu problem wyjazdu z garaży 

na ul. Kościelnej spowodowany parkowaniem w tym miejscu samochodów przez rodziców 

odwożących dzieci do szkoły. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski – odbyło się spotkanie w tej sprawie. Dojazd 

do garaży jest w części własnością właścicieli, a w części droga gminną. Nie ma możliwości 

ograniczenia ruchu na drodze gminnej. Jedynym rozwiązaniem jest postawienie barierek od 

strony kotłowni, które częściowo ograniczą ruch w tym miejscu. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów: 

 

Protokół nr 43/2023 z 18 stycznia 2023 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Protokół nr 44/2023 z 13 lutego 2023 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Protokół nr 45/2023 z 23 lutego 2023 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 
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Protokół nr 46/2023 z 30 marca 2023 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 7 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 6; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Protokoły zostały przyjęte. 

 

Ad 6 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz, w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej Rady Miejskiej                

w Wasilkowie, podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady o godzinie 17:29. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                Protokołowała              Przewodniczył 

 

             Agata Radziszewska        Andrzej Augustynowicz 

 

 


